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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIV/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 22 marca 2021 roku 

czas trwania od 14
00

 do 14
35

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXIV nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy, Pana Bogusława Kierusa Starostę 

Strzelecko – Drezdeneckiego, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku, 

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2021 roku, 

d) utworzenia Dziennego Domu „Senior+”, 
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e) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dobiegniew. 

f) zniesienia statusu pomnika przyrody. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie po przyjęciu porządku obrad Pan Bogusław Kierus Starosta Strzelecko – 

Drezdenecki wręczył Pani Sylwii Łaźniewskiej Burmistrz Dobiegniewa akt nadania – tytuł 

HIT 2020 za modelowe działania w zakresie zagospodarowania turystycznego w Gminie 

Dobiegniew.  

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Marzena Wierzbicka radna – zapytała Starosty Strzelecko – Drezdeneckiego czy  

w najbliższych 5 latach są plany remontu drogi do Radachowa.  

 Bogusław Kierus Starosta Strzelecko – Drezdenecki poinformował, że zorientuje się  

i skontaktuje z Panią radną w tej sprawie. 

 Paweł Łysiak radny – zapytał czy w Wydziale Komunikacji byłaby możliwość rejestracji 

online. 

 Bogusław Kierus Starosta Strzelecko – Drezdenecki poinformował, że dopóki jest 

pandemia jest przygotowana skrzynka nadawcza i interesanci nie muszą czekać  

w kolejkach. Jak tylko zmniejszy się liczba zachorowań Wydział Komunikacji wróci do 

systemu rejestrowania wizyt online. 

 Bernard Szyrwiński radny – zapytał w imieniu mieszkańców gminy o przydomowe 

oczyszczalnie ścieków. Złożone zostały wnioski i nie wiedzą jak dalej ta procedura będzie 

wyglądała.     

 Waldemar Wołyniec radny – wnioskował o remont drogi na Sławicę oraz zamontowania 

progów zwalniających na ul. Wyszyńskiego.  

 

Ad.4.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – omówiła przedstawiony projekt uchwały.  

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 66.788 zł. Zwiększenie w rozdziale 75616 

rekompensaty utraconych dochodów w podatkach i opłatach lokalnych 116.734zł,  
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w rozdziale 75801 §2920 subwencja ogólna z budżetu państwa zmniejszamy  

na podstawie pisma z ministerstwa 67.534 zł. W dziale 851 wprowadzamy dochody  

w rozdziale 85195 §0970 transport osób do punktu szczepień przeciwko wirusowi sars 

cov2 12.588 zł i w dziale 852 wspieraj seniora 5.000 zł. Zwiększamy wydatki budżetu 

o kwotę 66.788 zł i na ta kwotę składa się zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwale  

w dziale 851 zwiększamy wydatki o kwotę 12.588 zł to są wydatki związane  

z transportem osób do punktu szczepień przeciwko wirusowi sars cov2 i w dziale 852 

wspieraj seniora 5.000 zł i w dziale 921 zwiększamy środki na przebudowę  

i rozbudowę Muzeum Woldenberczyków o kwotę 49.200 zł.       

 Paweł Łysiak radny – zapytał, o co jest powodem, że rząd ucina subwencję 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – subwencję wprowadzamy w projekcie budżetu na 

podstawie informacji z ministerstwa, później w ciągu roku ministerstwo przelicza 

liczbę dzieci z niepełnosprawnością, nauczycieli i to jest na podstawie 

sprawozdawczości z Centrum Usług Wspólnych taką subwencję gmina otrzymuje.   

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/197/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku, 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – wprowadzone zmiany w załączniku nr 1 WPF  

na ostatniej sesji nie wprowadzaliśmy zmian a zwiększane były środki na budowę żłobka  

i zmniejszaliśmy środki na odbudowę świetlicy wiejskiej w Ostrowcu, więc jest to 

dostosowanie kwot do uchwał, które zostały wprowadzone. Po stronie dochodu zwiększa 

się kwotę 323.292,50 zł i taką samą kwotę zwiększamy po stronie wydatków.  

W załączniku nr 2 wykaz przedsięwzięć, dostosowano kwoty do nakładów 

inwestycyjnych.    

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/198/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2021 roku, 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/199/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) utworzenia Dziennego Domu „Senior+”, 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/200/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

  e) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że wszystkie wnioski, które wpłynęły 

gmina stara się uwzględnić stąd też zmiana zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/201/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIV/202/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o przydomowe 

oczyszczalnie ścieków projekt, na który gmina otrzymała dofinansowanie – projektem 

zajmuje się Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych „Komunalni” Dobiegniew, więc należy 

w tej sprawie skontaktować się ze spółką.  
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 Jeżeli chodzi o drogę na Sławicę zawsze po okresie zimowym sprawdzany jest stan 

dróg gminnych i które będą poprawiane.   

 Jeżeli chodzi o próg zwalniający na końcu ul. Wyszyńskiego będzie zrobione przejście 

dla pieszych ze wzniesieniem, być może takie rozwiązanie spowolni ruch samochodów.  

 

Ad.7. Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – ze względu na dużą liczbę zachorowań w powiecie 

strzelecko – drezdeneckim Pani Burmistrz zwróciła się z apelem o dystans i zakładanie 

maseczek. Od dzisiaj Urząd Miejski w Dobiegniewie pracuje w trybie zdalnym. 

Jednocześnie Pani Burmistrz podziękowała strażakom ochotników za włączanie się w 

akcję dystrybucji maseczek. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przypominał o terminie składania oświadczeń 

majątkowych.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – złożyła wszystkim mieszkańcom Gminy Dobiegniew 

życzenia Wielkanocne.  

 

 

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIV 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


